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Protokół nr 7/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 21 czerwca 2023 roku 

 

WAK.0012.3.7.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 
i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zarządzanie kryzysowe w powiecie, omówienie realizowanych zadań. 

4. Koordynacja i współpraca Powiatowego Wydziału Zarządzania Kryzysowego z 

innymi jednostkami odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo publiczne w powiecie i 

gminach.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

3. Zarządzanie kryzysowe w powiecie, omówienie realizowanych zadań. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego w Starostwie Powiatowym w Legionowie o omówienie zagadnienia 

związanego z zarządzaniem kryzysowym w powiecie oraz o współpracy Powiatowego 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego z innymi jednostkami odpowiedzialnymi za 
bezpieczeństwo w powiecie i gminach. 

Pan Janusz Głogowski powiedział, że w roku bieżącym zostało podpisane 

porozumienie z WOPR Legionowskim na zabezpieczenie Jeziora Zegrzyńskiego. Została 
również udzielona dotacja dla WOPR.  

Kolejno powiedział, że w powiecie obchodzone było Święto Państwowej Straży Pożarnej – 

Święto Strażaka. Dodał, że powiat ufundował nagrody dla wyróżniających się 
funkcjonariuszy straży pożarnej. 
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Nadmienił, że w powiecie została stwierdzona ptasia grypa. Na wniosek Powiatowego 

Lekarza Weterynarii został zwołany zespół zarządzania kryzysowego. Powiatowy Lekarz 

Weterynarii wydał zarządzanie, w oparciu o które zostały przedstawione rekomendacje i 

wprowadzone strefy zakażenia, a także oznakowane rejony. Ptasia grypa została 
ujawniona na terenie Zegrza Południowego.  

Pan Janusz Głogowski powiedział, że w tym roku została przeprowadzona kwalifikacja 

wojskowa, którą dla całego powiatu zabezpieczył Wydział Zarządzania Kryzysowego. 

Nadmienił, że w tym roku trwało to 1,5 miesiąca, a w kwalifikacji uczestniczyło ponad 

500 osób.  

Dodał, że wspólnie z Wicestarostą Panem Konradem Michalskim brał udział w ćwiczeniach 
z grupą energetyczną pn. „AMPER 2023”. 

Kolejno nadmienił, że cały czas trwa pomoc dla Uchodźców z Ukrainy. Dodał, że aktualnie 

jest likwidowany ostatni ośrodek pomocy w powiecie, w Gminie Wieliszew. Ten obiekt 

funkcjonuje tylko do końca czerwca br. Wszystkie gminy na terenie Powiatu 

Legionowskiego już zlikwidowały ośrodki pomocowe dla Uchodźców.  

Pan Janusz Głogowski powiedział, że współpraca Wydziału Zarządzania Kryzysowego z 

innymi jednostkami organizacyjnymi odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo publiczne w 

powiecie i gminach układa się bardzo dobrze i przebiega bez zarzutu. Dodał, że została 

nawiązana współpraca z innymi powiatami. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował 
dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Zenon Kuska zapytał dlaczego są likwidowane ośrodki dla Uchodźców? 

 

Pan Janusz Głogowski odpowiedział, że była zabezpieczona taka ilość miejsc dla 

Uchodźców, że wszyscy, którzy byli zainteresowani zamieszkaniem na terenie Powiatu 

Legionowskiego, takie wolne miejsca otrzymali. W czasie największego obłożenia, powiat 

zamieszkiwało ok 1000 osób.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

 
4. Koordynacja i współpraca Powiatowego Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

z innymi jednostkami odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo publiczne           

w powiecie i gminach.  

 

Informacje zostały przedstawione w poprzednim punkcie porządku obrad. 

 

 

   

5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Brak uchwał będących w kompetencji komisji. 
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6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 6/2023 z posiedzenia Komisji 

Porządku Publicznego w dniu 24 maja 2023 r. został przyjęty następującym podziałem 

głosów:  

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

        

  

 

 

7. Wolne wnioski. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski zapytał, kiedy będzie koszony odcinek Wału Wiślanego           

w stronę Warszawy, znajdujący się na terenie Powiatu Legionowskiego? Dodał, że na 

terenie Warszawy wał jest praktycznie wykoszony? Poprosił o skierowanie zapytania do 

Wód Polskich w tej sprawie. 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

 
Protokół sporządziła Agata Szraga 


